
Fra: Per Jarle Valvatne (Per.Jarle.Valvatne@vlfk.no)
Sendt: 25.08.2020 14:24:44
Til: Politisk
Kopi: Jannicke Bergesen Clarke; Anne Gine Hestetun

Emne: Spørsmål til møte i utval for samferdsle og mobilitet 16. september 2020
Vedlegg: 
Hallo. Ynskjer svar på følgande spørsmål på møtet i utvalet 16.09.20:

I sumar har me gjennom oppslag i media blitt gjort merksame på dei store utfordringane på RV 13 mellom
Bjotveit og Kinsarvik. Dette er ein veg med svært smal vegbreidde og ein relativt høg ADT i sumarhalvåret.
I tillegg er det slik at det er mange punkt der vegen er så smal at det ikkje let seg gjere å få til ei
passering mellom eit stort kjøretøy og ein normal personbil, noko som fører til at trafikken i periodar
stoppar heilt opp.  Kan rådmannen gjere greie for om han er kjend med planar for utbetringar på denne
strekninga?
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